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Justeras 2009-01-14 

 

 

 
………………………………………………… ………………………………………………. 

Viveca Sarman  Ulla Löfberg 

 
Närvarande ledamöter: SPF  Viveca Sarman                                                                        

                                            SPF Clas Hagwall  

SPF  Margareta Thörnblom 

  SPF Christina Harjulin 

  PRO Ulla Bowallius 

 
Närvarande ersättare: PRO Ingrid Stockman  

SPF Yvonne Wendt 

  SPF Ulla Löfberg 

  SPF Alice Unander-Scharin  

 

Birgit Ihrfors hade anmält förhinder till dagens sammanträde.  

                           
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell (§6, 8) 

Hanna Markkula (§6) 

 ____________________________________________________________________________  

 
§ 1. Val av ordförande och vice ordförande för år 2009 

Pensionärsrådet valde Viveca Sarman till ordförande och Ingrid Stockman till vice 

ordförande. 

 
§ 2. Val av protokolljusterare 

Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Ulla Löfberg justerar dagens protokoll. 
 

§ 3.  Tid för protokolljustering 

Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 14 januari kl 11.00. Pensionärsrådet 

önskar att protokollet alltid mailas till samtliga medlemmar inför justering. 

 

Marianne Snell förtydligade att protokollen från pensionärsrådets sammanträden skickas med 

övriga handlingarna till stadsdelsnämndens ledamöter inför nämndsammanträdena.   

 
§ 4.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-12-08 

Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna. 

 
§ 5. Förslag på sammanträdestider  

Pensionärsrådet har tagit del av förslaget till sammanträdestider för 2009 och godkänner dessa.  
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§ 6. Ärenden till stadsdelsnämnden 

- Arbetsmiljöverkets inspektion av Hemtjänst Östermalmstorg 

Pensionärsrådet har tagit del av Hemtjänst Östermalmstorgs redovisning av de åtgärder 

man ämnar vidta med anledning av Arbetsmiljöverkets inspektion av enheten.  

 

- Remiss från kommunstyrelsen - planering för boenden för äldre i Stockholms stad  

Pensionärsrådet diskuterade remissen och lyfte fram vikten av framhållning i planeringen 

av bostäder för äldre samt att statistiken inte ensam får bli rådande. Vidare diskuterades 

frågan om valfrihetssystemets påverkan av planeringen samt att det är viktigt att det finns 

trygghetsboende för äldre.  

 

Marianne Snell förtydligade att Rio vård- och omsorgsboende kommer att genomgå en ny 

upphandling med planerat övertagande av entreprenör den 1 november 2009.  

 
§ 7. Rapport från vård- och omsorgsboenden 

- Ulla Bowallius har besökt Dianagården och träffat den nya enhetschefen Sofia Janers.  

 

- Claes Hagwall informerade om att Tuula Roussos är verksamhetschef för Kattrumpstullen 

och Körsbärsgården samt att man arbetar för att utveckla den sociala dokumentationen i 

ParaSoL.  

 
§ 8. Övriga frågor 

- Pensionärsrådet önskar träffa biståndshandläggare vid ett sammanträde under våren. Rådet 

önskar även träffa presidiet, förslag på tid är den 6 april. Marianne Snell återkommer 

angående den föreslagna tiden.  

 

- Enligt önskemål delades en skiss av stadsdelsförvaltningens organisation ut på samman-

trädet.  

 

- Marianne Snell informerade om att en fritidsledare har anställts inom äldreomsorgen, 

återkommer med mer information. 

 

- Pensionärsrådet önskar kvartalsvis ta del av sammanställningen av antal beslut och domar. 

 

- Marianne Snell informerade att utförarna kommer att få nya datorer för att dokumentera i 

ParaSoL, stadens IT-system för social utförardokumentation. Hälso- och sjukvårds-

personalen dokumenterar i systemet VoDok. Vidare kommer handledning att ges till den 

omvårdnadspersonal som har svårigheter att hantera systemet.  

 

- Ingrid Stockman och Ulla Löfberg informerade om Träffpunkten på Rio. Träffpunkten är 

öppen för allmänheten, inklusive de boende på servicehuset, varannan torsdag då 

representanter från pensionärsorganisationerna hjälper till vid aktiviteterna. Afternoon tea 

har anordnats under hösten vilket har varit mycket uppskattat hos gästerna.  

 

- Marianne Snell informerade om att avtalet med Attendo Care avseende Trygghetslarm och 

nattpatrull går ut inom kort. Förvaltningen förebereder för närvarande en förlängning av 

avtalet.  

 

- En uppdaterad adresslista för pensionärsrådets medlemmar bifogas protokollet. 
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§ 9. Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde är den 2 februari 2009. Lokal: ”Hjorten” 

 

 

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 

(vik. för Helén Engberg) 

 
                  

 


